
Arnhem 13 april 2025 

Beste leden van de kandidatencommissie, 

De stap is gezet: hierbij wil ik graag solliciteren naar de functie van lijsttrekker in de campagne voor de 
gemeenteraadsverkiezingen in Arnhem op 18 maart 2026. 

Ik sta voor honderd procent achter de uitgangspunten van Volt en zie onze toegevoegde waarde aan 
Europese, maar vooral ook aan de lokale politiek. Arnhem is niet de gemakkelijkste stad om te besturen. 
Debatten in de raad zijn vaak heftig en fel. Soms wordt de gemeenteraad gezien als een politieke arena waar 
fel strijd moet worden gevoerd om punten binnen te halen voor de eigen achterban. Ik geloof in 
constructieve politiek en samenwerking.  
In verkiezingstijd is het belangrijk om zichtbaar te zijn en duidelijk uit te dragen waar we voor staan. 
Natuurlijk wil ik dat zoveel mogelijk Arnhemmers onze waarden ondersteunen en ons een nog belangrijkere 
stem in de raad willen geven. Als we vervolgens in de gemeenteraad zitten moeten we samen met de andere 
gekozen partijen datgene doen dat goed is voor de hele stad. Dat betekent in mijn ogen dat we met respect 
voor elkaar, constructief moeten samenwerken. De stem van elke kiezer telt! Dat is democratie! 

Mijn drijfveer om deze keer te solliciteren voor lijsttrekker heeft alles te maken met de overtuiging dat 
vrouwen meer zichtbaar moeten zijn in de politiek. Na 4 jaar gemeenteraadslid te zijn geweest denk ik dat ik 
de rol van lijsttrekker goed kan vervullen.  
Toen 4 jaar geleden aan me werd gevraagd of ik voor lijsttrekker zou willen solliciteren, vond ik mezelf daar 
nog niet capabel genoeg voor. Ik had niet eerder in de raad gezeten en in een eerste termijn is nog zo 
verschrikkelijk veel te leren. 
Nu, na drie jaar in de eerste termijn, denk ik dat ik veel heb geleerd en voel ik me klaar voor het 
lijsttrekkerschap. Ik kijk uit naar de extra taken die daarbij komen kijken, zoals de lijsttrekkersdebatten en 
het zichtbaar campagne voeren in de stad.  
Mijn stijl is geloven in je kracht en weten wat je te bieden hebt, met respect voor de ander en zonder 
afbreuk te doen aan diens capaciteiten. Ik geloof in verbindend leiderschap en in een team als geheel. Ik durf 
het gezicht te worden van de gemeenteraadsverkiezing in 2026, maar zal niet aarzelen om andere 
kandidaten op hun thema’s naar voren te schuiven. We zijn een team, en winnen doen we samen.  

In 2022 was het erg spannend of we mee zouden kunnen doen. We hebben met een kleine lijst meegedaan, 
en daar heel hard voor gewerkt. Ik realiseer me nu hoe kwetsbaar we waren met zo’n kleine lijst en ben blij 
dat we op dit moment voldoende geïnteresseerden hebben om een lijst met minimaal 10 mensen te kunnen 
presenteren. Maar dat betekent niet dat we achterover kunnen gaan hangen. Een van de taken van de 
komende lijsttrekker is wat mij betreft dan ook het enthousiasmeren van onze leden voor het solliciteren als 
kandidaat gemeenteraadslid of om zich op een andere manier voor onze community in te zetten.  

Hoewel een fractievoorzitter wordt gekozen door de fractie, is het redelijk gangbaar dat de lijsttrekker ook 
fractievoorzitter wordt. Daarom heb ik ook daarover nagedacht. Een fractievoorzitter heeft meer taken en 
dat vraagt om meer tijdsinvestering. Ik houd rekening met 20 tot 25 uur, maar kan indien nodig meer tijd vrij 
maken en ik kan schuiven met afspraken in mijn winkel, waardoor ik zowel overdag als ’s avonds beschikbaar 
kan zijn.  

Ik hoop dat ik met deze brief een goed beeld heb kunnen geven van mijn motivatie voor het lijsttrekkerschap 
en dat dit beeld aansluit bij de intentie en capaciteiten die daarvoor worden gevraagd. Ik zal deze brief graag 
toelichten in een persoonlijk gesprek en kijk uit naar uw reactie. 

Hartelijke groet, 
Marlies Neutkens 




